

ÖLT 2024 (UNIVERSITÄT INNSBRUCK)
WORKSHOP: **Current Issues in Syntax, Semantics, and Pragmatics**

(English version) **Topic and brief description** This workshop aims to create opportunities for researchers at all stages of their academic career to discuss their work (in progress) related to any of the fields mentioned in the title as well as at the interfaces. We invite submissions for oral presentations (20mins talk+10mins discussion) of theoretical and/or empirical contributions investigating the syntax, semantics, or pragmatics of linguistic phenomena. The workshop does not specify any restrictions to a particular topic or researched language, and we wish to also encourage researchers who prospect yet undertheorized natural language phenomena to apply.

Abstract guidelines Abstracts must not exceed two A4 pages (with 1inch/2.54cm margins on all sides, Times New Roman, font size no smaller than 12pt), with an additional third page **exclusively** for references. Examples (glossed or not) should be interspersed in the text rather than collected at the end. Submissions must be anonymous and must not reveal the identities of the authors in any way. At most two submissions per (co-)author are permitted, only one submission may be single-authored. Please send your abstract(s) in PDF format to synsemprag.workshop@gmail.com no later than September 1st, 2024.

Important dates Abstract submission deadline: 1 September 2024 (23:59 CEST)
Notification of decision: 15 September 2024
Conference: 17-19 December 2024

Contact If you have any questions, please contact us via synsemprag.workshop@gmail.com at any time. We look forward to your contributions!

THE ORGANIZERS

Madeleine Butschety
(University of Nova Gorica)

Melanie Loitzl
(University of Graz)

ÖLT 2024 (UNIVERSITÄT INNSBRUCK)

WORKSHOP: **Current Issues in Syntax, Semantics, and Pragmatics**

(German version) **Thema und Kurzbeschreibung** Dieser Workshop soll Linguisten (aller Ausbildungsstufen) die Möglichkeit bieten, ihre aktuellen Forschungsthemen bzw. deren Analysen und (Teil-)Ergebnisse zu präsentieren. Erwünscht sind Beiträge für 20-minütige Vorträge (+10min Diskussion), die sich theoretisch und/oder empirisch mit der Syntax, Semantik oder Pragmatik von natürlichsprachlichen Phänomen auseinandersetzen – Einreichungen zu Themen an der Syntax-Semantik- oder Semantik-Pragmatik-Schnittstelle sind natürlich gleichermaßen willkommen. Da der Workshop keine spezifischeren Einschränkungen hinsichtlich des Themengebiets oder der erforschten Sprache(n) trifft, begrüßen wir auch Beiträge, die sich mit bislang weniger beachteten oder erforschten linguistischen Phänomenen befassen.

Richtlinien zum Format von Abstracts Abstracts dürfen maximal zwei A4-Seiten (mit - 2.54cm/1inch Seitenrändern auf allen Seiten) lang sein. Schriftart Times New Roman, Schriftgröße nicht kleiner als 12pt. Eine zusätzliche dritte Seite darf lediglich für bibliographische Angaben genutzt werden. Beispiele sollten in den Text des Abstracts eingebunden sein, und nicht am Ende des Abstracts gesammelt aufscheinen. Die Einreichungen müssen anonym sein und dürfen keine Rückschlüsse auf die Identität der Autor*innen zulassen. Maximal zwei Einreichungen pro Autor*in sind erlaubt; nur eine davon kann single-authored sein. Die Einreichung von Abstracts erfolgt als PDF via Email an folgende Mailadresse bis spätestens 1. September 2024 (23:59 CEST): synsemprag.workshop@gmail.com

Wichtige Termine/Fristen Abstract submission deadline: 1 September 2024 (23:59 CEST)
Notification of decision: 15 September 2024
Conference: 17-19 December 2024

Kontakt Bei Fragen oder sonstigen Anliegen kontaktiert uns bitte einfach jederzeit unter synsemprag.workshop@gmail.com. Wir freuen uns auf eure Beiträge!

DIE ORGANISATORINNEN

Madeleine Butschety
(University of Nova Gorica)

Melanie Loitzl
(Universität Graz)